
Vragen van de SP aan burgemeester Van den Top over tekort aan politieagenten. 

 
Geacht college, 
Wij mochten uit de krant vernemen dat er een stevig tekort is aan politieagenten en dat de 
(nood) dienstverlening onder druk is komen te staan. Daarom de volgende vragen: 
Informatie 

1. Burgemeester S. Dijksma van Utrecht heeft een brief geschreven aan de regio-burgemeesters. Wij 
ontvangen graag, voor de discussie over de veiligheidsregio op 25 mei, deze brief; 
2. De informatievoorziening naar de gemeenteraad van Hilversum is in deze niet actueel. De 
gemeenteraad van Huizen mocht van haar burgemeester een brief ontvangen. We vragen het college 
zo snel mogelijk doch uiterlijk voor de discussie over de veiligheidsregio 25 mei de Hilversumse 
gemeenteraad middels een RIB te informeren over de gevolgen van dit nijpende probleem voor 
Hilversum en de inzet van de politie; 
3. Hoeveel (wijk)agenten zijn er op dit moment in Hilversum? Uitgaand van de norm 1 op 10.000 
4.Hoe groot is het tekort aan agenten in de beide Gooische politiecluster. En in hoeverre is de 
verwachting dat hierin in de personele vraag kan worden voldaan. 

Selectie 112 oproepen 
1. ‘’De burgemeesters uit de regio maken zich zorgen: ’Er moet steeds meer worden geselecteerd 
welke 112-oproepen worden opgevolgd’.’’ Citaat uit artikel Gooi en Eemlander d.d 17 mei 2022 
Dit citaat impliceert dat dat er al een selectie gemaakt wordt bij de opvolging van 112 oproepen. 
1. Welke criteria gelden er? 
2. Hoe groot is het tekort aan agenten in Hilversum? 

3. Hoe lang gebeurt dit al? 
4. Wat gebeurt er met niet opgevolgde 112 oproepen? Worden melders daarover geïnformeerd? 
5. Betekent dit dat opvolging 1. Niet gebeurd? En/of 2. De opvolging te laat is? 
6. Wordt geregistreerd hoe vaak er afwijkend van de norm opgevolgd wordt?, zo ja: kunne wij die 
cijfers ontvangen? 

Gevolgen voor beleid en uitvoering in Hilversum Welke gevolgen heeft het tekort aan 
politieagenten voor uitvoering van vastgesteld beleid waar politie voor nodig is in Hilversum? Graag 
horen wij bij de discussie over bv veiligheidsregio van de burgemeester en/politie welke 
uitvoeringstaken onder druk staan of komen te staan. 
Eveneens graag schriftelijk antwoord, dit hoeft niet voor 25 mei, over de gevolgen van deze tekorten 
op beleid en uitvoering inzake beleids- en uitvoeringsambities zoals: Het integraal veiligheidsplan, het 
horeca, evenementen en handhavingsbeleid, maar ook het ondermijningsbeleid en het mensenhandel 
en uitbuitingsbeleid 

Naar Den Haag

Gaat de burgemeester een lobby starten met de gezamenlijke burgemeesters om dit enorm 
zorgwekkende probleem aan te kaarten bij het Rijk? 
Brief burgemeester Huizen: ‘’De burgemeesters vinden dat hierin een ondergrens is bereikt in de 
sevice aan de inwoners van hun gemeenten. Andere zorgen die de regioburgemeesters hebben zijn 
vergelijkbaar met de problemen die Dijksma in haar brief schetst. Wijkagenten hebben bijvoorbeeld 
minder tijd voor hun wijk, omdat zij op andere plekken in moeten springen. Hierdoor zijn zij minder 
zichtbaar in de wijk. ’Hiermee verdwijnen de preventieve werking en de wortels in de wijken en dit is 
een zeer onwenselijke beweging’, vat Meijer de zorgen daaromtrent samen. Ook staat de 
politiecapaciteit in de regio onder druk door corona. Agenten hebben veel overuren gedraaid, die wel 



moeten worden opgenomen. Hierdoor neemt de werkdruk toe, waardoor er vervolgens meer 
ziekmeldingen zijn.’’ 
Het is klip en klaar dat er grote problemen zijn welke gevolgen hebben voor onze inwoners.. Het is 
daarom noodzakelijk dat we hier als raad volledig en tijdig met elkaar over spreken om te bespreken 
hoe we hiermee om moeten gaan. We vragen het college dan ook om hierover, op korte termijn, met 
de gemeenteraad in gesprek te gaan. 
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